
Pöytäkirja 13/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 13/2023, 20.3.2023, klo 18:00.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo, sekä Zoom-etäyhteys

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka (etänä), poistui hetkellisesti

kohdassa 6.6.

Hupimestari Elian Salmimaa (etänä)

Hupimestari Samuel Hautamäki, poistui kohdassa 6.7., palasi

kohdassa 7.

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki

Opintovastaava Ilona Lintinen

Tilava Majava Katri Halkonen

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:00.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.



4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Mai Kovanen ja
Katri Halkonen.

Päätettiin esityksen mukaan.

5. Ilmoitusasiat ja posti

Postissa saapunut Ruutiset 1/2023 (2 kpl), Betoni
1/2023, Tekniikka & Talous 6.3.2023, MobilePay-kirje ja
Tekijä 3/2023.

Hallitukselle kuuluu kiirettä koulun kanssa, viime
viikolla ollut paljon palautuksia ja Fuksijäynä-kilpailu
voitettu, viikonloppuna juhlittu syntymäpäiviä,
AO-foorumiin ja OPN:n vaihtoon osallistuttu,
arkkitehtikollegoille Tampereella ja Oulusta kiltistä
esitelty ja IETMK:n collegepaitaa työstetty,
Puolustusvoimilla kerrattu johtamistaitoja, töissä oltu
sunnuntaina (rankkaa) ja pallomerta vuokrattu (myös
rankkaa), Väreen pelottava pajamestari oli yllättäen
kiva tänään ja viikonloppuna oli tosi kiva Fuksijäynä,
kuumeesta toivuttu ja hyvää palautetta ohjauksessa
saatu, Täffän vujuilla viihdytty ja sieltä selvitty,
yllättävästä lemmikin poismenosta yritetään toipua ja
levätty, viikonloppuna hoidettu kipeää koiraa (nyt jo
parempi) ja odotellaan työhaastattelusta puhelua,
viikonloppuna OPN:n vaihdossa oli kivaa ja kouluhommat
ovat edenneet.

6. Sektorit

6.1. Hallinto
Puheenjohtaja: Jääräkummin kanssa tavattu viime
viikulla. Lähitulevaisuutta ideoitu. Kyselin Pirjolta,
kiinnostaisiko Laitosta järjestää Killan kanssa rento
Wapun juhlistus Wappuviikolla. Laitoskahvien
ajankohdaksi on ehdotettu 13.4., mutta odotetaan Pirjon
vahvistusta asiasta.

Vistan ja Sistan puheenjohtajien kesken on tavattu.
Keskusteltiin yhteistyön tavoitteista vuodelle ja mitä



toimintasuunnitelmia kullakin taholla on. Ehdotettu
yhteistä hallitusten virkistystapahtumaa toukokuulle.

Ideana olisi käydä hallituksen kanssa kevään puolella
“kehityskeskustelua” eli reflektointia miltä
hallitustoiminta on tuntunut tähän mennessä.

Vuoden 2022 toiminnantarkastus on vielä kesken, siinä on
ollut haasteita.

Rahastonhoitaja: Mietittiin puhiksen kesken
kulukorvauskäytäntöjen uusimista. Rahastosta tuli
vinkkiä sähköisestä kulukorvauspalvelusta, jonka
käyttäminen maksaisi n. 70€/v.

Rahastonhoitaja odottelee tietoa Nordean palveluihin
pääsystä, jotta tilinpäätöstä voisi aloittaa tekemään.
Rahastonhoitaja yhtyy toiminnantarkastajien huoleen
Procountorin käytön kannattavuudesta. Jääräkummin kanssa
yritetään sopia tapaamisaikoja.

6.2. Yhteisö
Yhteisövastaava: Seuraavaksi Yhteisösektorin
toimikuntien kuulumisia.

KulttuuriTMK tehnyt todella antoisaa työtä, 4 tapahtumaa
lisätty Killan kalenteriin.

AlumniTMK järjestää toimistoapprot 14.4. Uraillalle
pitäisi ehdottaa päivämäärää Wapun jälkeiseltä ajalta.

MAIK-risteilyn päivä on vahvistunut, ja ilmoitukset
kiltoihin on toimitettu. Päivämäärä päällekkäisyyksiä
jatkoselvitettävä.

Hallituksen verkostoitumista Athenen suuntaan luvassa
tiistaina.

6.3. Viestintä
Sihteeri-Tiedottaja: Sähköposteihin vastailtu.
Nettisivutiimin workshop viime torstaina sujui hyvin.
Sovittiin seuraava workshop kuukauden päähän, 20.4. klo
15:00 Kiltiksellä. Influensserit päivittivät AK x
Prodeko Megazonesta otetun kuvan Killan IG:seen.



Päätoimittaja: Tällä hetkellä odotellaan lehtiä
painosta. Seuraavaksi vuorossa lehtien postitus.
Katsotaan uutta ajankohtaa toimituksen kokoukselle,
jossa suunnitellaan seuraavaa lehteä. Jääräkummin kanssa
nähtiin viime viikolla. Graafikot saivat
Wappumestareilta tehtävän, johon löytyi tekijät.

6.4. Yrityssuhteet
Yrityssuhdevastaava: Viime keskiviikosta ei juurikaan
ole tullut muutoksia yrityssuhteisiin. Ensimmäiset
uutiskirjeet Foundation -yrityksille ovat lähteneet ja
päivitetyt logot ovat nyt koristamassa Kiltahuoneen
seinää! Yritysvierailujen päivämääriä on alettu
suunnittelemaan.

Viime kokouksesta hinnasto lähiexcujen suhteen jäi vielä
hieman kysymysmerkiksi, joten päätettiin käsitellä sitä
tarkemmin kohdassa 8.

Keskusteltiin Foundation-yritysten näkyvyydestä Killan
tapahtumissa.

6.5. Tapahtumat
Hupimestarit: Kuulumisia kahden viikon edestä:

R-AK-AS ei kerännyt osallistujia kummankaan Killan
puolelta. Ilmoittautuneita oli n. 30, mutta paikalla oli
lopulta järjestäjät, sekä n. 5 muuta. Mietitään onko
kannattavaa järjestää syksyllä uudestaan, jollei
Killoista löydy kiinnostuneita.

Megazone-tapahtuma Prodekon kanssa oli onnistunut ja
osallistujilla tuntui olevan hauskaa. Kaikki pääsivät
vähän liikkumaan ja päästelemään höyryjä. Voisi miettiä,
haluaisiko liikunta-/kulttuuritoimikunta järjestää
jatkossakin vastaavaa.

Paljon kokouksia on takana ja edessä Wapun tapahtumiin
liittyen. Väärinymmärrettyjen sitsien ilmoittautuminen
alkaa huomenna.

IE on virkistäytynyt viime keskiviikkona.

Kokoustauko alkoi ajassa 18.58.
Kokoustauko loppui ajassa 19.18.



6.6. Uudet opiskelijat
Maisterimestari: Perjantaina on saatu tieto valituista
BIG:eistä ja heitä on tervehditty yhteisessä
BIG-ryhmässä. Keskiviikkona on ensimmäinen rento
tapaaminen ISOjen ja BIGien kanssa. Yksi maistereiden
pääainevastaavista on vastannut viestiini Student
Guide:n tekstiin liittyen.

Fuksikapteenit: ISOt on nyt valittu! Uudet ISO:jen
Telegram-ryhmät ovat aktiivisia ja eka virkkis on jo
ylihuomenna.

Laitokselta odotellaan vielä vastausta UO-tapaamiseen
liittyen… Saatamme konsultoida kohta puhelinlinjoja.
Tapaaminen myös ARTSin LESin kanssa on tällä hetkellä
kiinni roikkuvasta sähköpostikeskustelusta.

Viime lauantain Fuksijäynästä seuraavaa: erään fuksin
sanoja lainaten oli “haippist, bettist, yeettist”.
Kaalit osuivat ja upposivat vaikka ja mihin. Virallinen
päätös ensi vuodelle: prujataan kaikki, sillä hyvää oli.

ISOsetä: Vuoden 2022 UO-sektori järjestää viininpunaista
iltaa pika-aikataululla. Muutoksia päivämäärään aiheutti
tilojen saatavuus. Lähtökohtaisesti käytämme viime
vuoden budjetin yhteelaskettua ylijäämää ja Fuksisedän
kevään budjettia.

Keskusteltiin hallituksen osallistumista viininpunaiseen
iltaan 31.3., jatketaan keskustelua seuraavassa
kokouksessa.

Mirka Pellikka poistui ajassa 19.34.
Mirka Pellikka palasi ajassa 19.39.

6.7. Tilat
Tila- ja Majavastaava: Viikonloppuna vuokrattiin taas
pallomerta. Kiltistalkoisiin vuokrattiin
tekstiilipesuri. Pallopesuria ei tule, koska se maksaisi
lähes 300 euroa vuorokaudelta.

Tulevana viikonloppuna on Majatalkoot. Ilmoittautuneita
tällä hetkellä on alle 20. Myös hallituslaisia toivotaan
ilmottautumaan.



Viime perjantaina Majasäätiö kokousti AYY:n kanssa ja
päädyttiin siihen, että Majan varaus siirtyy toiseen
palveluun. Kuitenkin tämän uuden palvelun linkki tulee
AYY:n sivuilla samaan kohtaan kuin nykyinen
varauskalenteri on. Palvelumuutos tulee joskus
loppuvuodesta. AYY luopui ilmaisista Majavuokrauksistaan
jo nyt. Tulevissa Tilakähmyissä siis kaikki AYYn alaiset
varaukset maksavat. Halvimmassa hintaluokassa kuitenkin
vielä näiden kähmyjen ajan. Tulevaisuudessa AYY:n
alaiset järjestöt siirtyvät toisiksi halvimpaan
hintaryhmään.

Kiusallinen tilanne Killan puutarhan kanssa. Ei olla
ilmoitettu viljely-yhdistykselle, että halutaan jatkaa
palstan vuokrausta ja valitettavasti Majavalle ei oltu
ilmoitettu, että näin tulisi toimia. Nyt siis
kysymyksenä on, että saadaanko tämä palsta yhä meille
tai onko muita vapaita paikkoja. Hallitus keskusteli
aiheeseen liittyen.

Huomenna tavataan jääräkummin kanssa lounaan merkeissä.

Samuel Hautamäki poistui ajassa 19.53.

6.8. Edunvalvonta
Opintovastaava: AO-foorumi oli lauantaina ja OPN-vaihto
oli sunnuntaina.

Digiklinikkaa pitävä Tina vieraili kiltiksellä ennen
kokousta. Opiskelijoita paikalla oli vähän, mutta
ainakin Tinalle selkeni kandivaiheen opiskelijoiden
tilanne ohjelmien käytön suhteen. Tina suunnitteli
ryhmäohjauksia, joissa voisi käydä yhdessä läpi
opiskelijoita askarruttavia asioita. Tinalle voisi
lähettää kysymyksiä ja aiheita ohjauksia varten
etukäteen. Tina toivoi, että klinikalle mentäisiin
vasta, kun on itse yrittänyt ratkaista ongelmansa, mutta
toisaalta Tina painotti sitä, että klinikka on matalan
kynnyksen paikka ja sinne ovat kaikki tervetulleita.

Huomenna tavataan hallopedien kanssa, ja tarkoituksena
on keskustella ainakin Laitokselle lähetettävistä
kehitysehdotuksista liittyen digiopetukseen.
Keskiviikkona on Koulutusneuvoston kokous.



7. Talous

Hallitus hyväksyi seuraavat laskut ja kulukorvaukset:

Laskut:

Tilat:
AYY 50,00 €
Takkakabinetti

AYY 480,00 €
Smökki+yökäyttölupa

AYY 300,00 €
Rantasauna

AYY 130,00 €
Vaasankatu sauna ja kabinetti

Kulukorvaukset:

Hallinto:
Mai Multimäki 60,00 €
Kulukorvaus: Vuosijuhlaedustus Fyysikkokilta (95€,
josta kulukorvataan 60€)

Mai Multimäki 30,00€
Kulukorvaus: Vuosijuhlaedustus Tamark (80,50€ josta
kulukorvataan 30€

Aino Silvennoinen 60,00€
Kulukorvaus: Vuosijuhlaedustus TF 151 (85€, josta
kulukorvataan 60€)

Samuel Hautamäki saapui ajassa 19.58.

Keskusteltiin lyhyesti vuosijuhlien
kulukorvauskäytännöistä. Jatkossa merkitään alkuperäinen
illalliskortin hinta ja kuinka paljon Kilta kulukorvaa
siitä.

Kokoustauko alkoi ajassa 20.03.
Kokoustauko loppui ajassa 20.13.

8. Arkkitehtikillan yritysekskursioiden periaatteet



Hallitus keskusteli Killan yritysekskursioiden
periaatteista ja tarkasteli kokouksessa 10/2023 tehtyä
päätöstä uusiksi.

Tausta: Kokouksessa 10/2023 keskusteltiin siitä,
millaista hintaa tulisi pyytää yritysekskursiosta, josta
ei lähtökohtaisesti koidu Killalle kustannuksia.
Keskusteltiin, voitaisiinko hintapyyntö rinnastaa
olemassa oleviin mainoshintoihin. Päätettiin aloittaa
neuvottelut 1000 eurosta soveltaen Killan olemassa
olevaa hinnastoa.

Päädyttiin soveltamaan Killan olemassa olevaa
mainoshinnastoa, mutta aloitetaan hinnoittelu 500
eurosta. Hinta on lähempänä Killan sosiaalisen median
hinnastoja (esim. Instagram-syötejulkaisu 400 euroa).

9. Mahdollinen pidempiaikainen sopimus opiskelijahaalareita
tuottavan firman kanssa

Hallitus keskusteli mahdollisuudesta solmia
pidempiaikainen sopimus opiskelijahaalareita tuottavan
firman kanssa, jolla on teetetty haalareita vuosien
ajan. Kilta on ollut yritykseen yhteydessä paksummasta
haalarikankaasta, jota ei kuitenkaan kuulemma enää tulla
valmistamaan lisää vähäisen kysynnän takia.
Pidempiaikaisemmalla sopimuksella voitaisiin taata
kankaan kysyntä ja mahdollisesti hankkia näin
paksummasta kankaasta tehtyjä haalareita jatkossa.

Tarkennettakoon, että opiskelijahaalareita tuottava
firma on Pukuteollisuus. Päätettiin kysyä yritykseltä
tarjousta paksummasta kankaasta tehdyistä haalareista.
Keskusteltiin alustavasti kolmen vuoden sopimuksesta.

10. Vuosikokouksen järjestelyt

Hallitus kävi läpi Killan vuosikokouksen järjestelyt ja
päätti kokoustehtävien työnjaosta.

11. Vuosijuhlaedustukset

Lähetettiin takautuvasti Mai Multimäki TF:n
vuosijuhlille alkuperäisen edustajan Heidi Jorosen



sijasta sairastapauksen takia. Myönnetään illalliskortin
kulukorvaus Heidi Joroselle seuraavassa kokouksessa.

Keskusteltiin vuosijuhlaedustuksista maksettavista
kulukorvauksista. Linjattiin, että kulukorvauksia
voidaan myöntää tästä eteenpäin vain läheisimpien kilta-
ja yhdistystoimijoiden järjestämiin vuosijuhliin
taloudellisista syistä.

Saatu kutsut seuraaville vuosijuhlille:
TaiYo 22.4.
Kannunvalajat 13.5.

Pöydättiin kutsut.

12. Toimihenkilöiden nimeäminen

Nimitettiin toimihenkilöitä:

Kiltalehti Paperin päätoimitus: Lauri Urala

13. Muut esille tulevat asiat

Tullut yhteisöjaos Aavalta kyselyä Aavan
hyvinvointitapahtumaan 19.4. osallistumisesta.
Välitetään kysely Raadille mahdollisesta
osallistumisesta.

Radiodiodin ohjelmanjärjestäjähaku sulkeutuu 27.3.
Keskusteltiin Arkkitehtikillan hallituksen
osallistumisesta. Jatketaan keskustelua vielä tulevassa
kokouksessa.

Hallitus pohti Arkkitehtikillan uuden teltan hankkimista
ennen mahdollista Wappua. Selvitetään asiaa.

Päätettiin hallitushärpäkkeestä.

14. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 21:16.



Allekirjoitukset

_____________________________
_________________________________

Puheenjohtaja Mai Multimäki Sihteeri-tiedottaja Moby
Siivonen

___________________________ _____________________________
Pöytäkirjantarkastaja 1 Pöytäkirjantarkastaja 2
Mai Kovanen Katri Halkonen


